
 
 

 
Kyselytunti 
 
Kvalt § 9 14.02.2022     
      
 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle 
 kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin 
 yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista 
 asioista. 
 
 Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä. 
 Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa. 
 
 Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä 
 (4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä 
 kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin. 
 Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on 
 kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys. 
 
 Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä 
 kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua. 
 
 Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja. 
 
 Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127 
 §:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin. 
 
 Päätös 
 
 1. Matti Kytölä esitti seuraavan kysymyksen: 

Viime viikolla on ollut puheenjohtajien ja viranhaltijoiden palaveri. Voisiko 
kunnanhallituksen puheenjohtaja avata mitä asioita palaverissa käsiteltiin? 
  
Kunnanhallituksen puheenjohtajan vastaus: 
Palaverissa oli paikalla valtuuston ja hallituksen puheenjohtajisto sekä lautakuntien 1. 
puheenjohtajat. Palaverissa mietittiin investointeja ja käyttötalouden kasvua 
tulevaisuuden näkökulmasta. Pääpaino keskustelussa oli investointien rahoituksessa 
sekä investointien suuruudessa, jotta kunnan rahat riittävät niihin. Viranhaltijat olivat 
valmistelleet eri vaihtoehdoista rahoituslaskelmat, jotta tiedetään mitä ollaan 
päättämässä kun sen aika on. Tilaisuus oli luonteeltaan ennakointipalaveri.  
 
Talous- ja hallintojohtaja esitteli laskelman, ja kyseinen aineisto jaetaan 
puheenjohtajien välityksellä luottamushenkilöille. 
 
2. Mikko Tamminen esitti seuraavan kysymyksen: 
Soite lakkaa toimimasta 30.6.2023. Perhon kunnalla on peruspääomaa Soitessa. 
Kalajokilaakson kunnat ovat saaneet omat osuutensa Soiten peruspääomasta viime 
vuoden aikana. Nyt on tullut ilmi, että peruspääomaa ei palauteta tulevan Keski-
Pohjanmaan hyvinvointialueen kunnille, ja se tulee aiheuttamaan alaskirjauksen 
tarpeen kunnissa. Onko tästä ollut tiedotusta Soiten suunnasta ja kuinka paljon tämä 
tulee vaikuttamaan Perhon kunnan taseeseen?  
  
Kunnanjohtajan vastaus: 
Asia on kuten Mikko Tamminen kysymyksessään kertoi. Talousvaikutukset Perhon 
kunnan osalta tuodaan vastauksena seuraavaan kokoukseen. 
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